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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 18. marts 2013 stillet mig følgende 
spørgsmål 125 alm. del, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål 125

"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 18.marts 2013 fra Odense 
Kommune vedrørende PSO-afgiften og gartnerierhvervet, jf. KEB alm. del – bilag 
169"

Svar

I henvendelsen fra Odense ved borgmester Anker Boye og direktør Jonny Albertsen, 
gartneriet Rosborg, anføres med gartneriet som eksempel, at de danske afgifter, 
herunder specielt usikkerheden om PSO-betalingen, er en stor udfordring for 
erhvervet.

Regeringen er opmærksom på erhvervslivets afgiftsbetaling. Således indeholder det 
fremlagte forslag til Vækstplan DK blandt andet en afskaffelse af energispareafgiften 
og eldistributionsbidraget for erhvervslivet. 

PSO-betaling betragtes sædvanligvis som gebyr for levering af miljøvenlig elektricitet, 
og det er ikke umiddelbart muligt at omfordele fra en sektor til en anden. 

Med venlig hilsen
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